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Rebecca Bloomwood just hit rock bottom. But she's never looked better....

Becky Bloomwood has a fabulous flat in London's trendiest neighborhood, a troupe of
glamorous socialite friends, and a closet brimming with the season's must-haves. The
only trouble is that she can't actually afford it—not any of it. 

Her job writing at Successful Savings not only bores her to tears, it doesn't pay much at
all. And lately Becky's been chased by dismal letters from Visa and the Endwich
Bank—letters with large red sums she can't bear to read—and they're getting ever
harder to ignore. 

She tries cutting back; she even tries making more money. But none of her efforts
succeeds. Becky's only consolation is to buy herself something ... just a little
something....

Finally a story arises that Becky actually cares about, and her front-page article
catalyzes a chain of events that will transform her life—and the lives of those around
her—forever. 

http://www.allinfo.top/jjdd


Sophie Kinsella has brilliantly tapped into our collective consumer conscience to
deliver a novel of our times—and a heroine who grows stronger every time she
weakens. Becky Bloomwood's hilarious schemes to pay back her debts are as
endearing as they are desperate. Her "confessions" are the perfect pick-me-up when
life is hanging in the (bank) balance.

From the Trade Paperback edition.
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It never disappoints me!! Bex always cracks me up

-----------------------------
女主乐观活力，但无与伦比的撒谎本领让好感度骤降。（作为一个土鳖，好多牌子听都
没听过……）

-----------------------------
曾经我哥跟我说这本书取代了他在我嫂子心里的地位
英国妇女拉家常有一阵的风靡谈资 恕我实在不能理解 女主很幸福
她永远也不会面对宝马哭还是自行车笑的问题 就算再被迫她坐宝马里也会一直傻乐的
因为她是智障 典型的苍蝇书
意思是看完了就像吞了个苍蝇一样难受啊我日什么傻逼书！不爆粗真是不足以表达了我
- -。

-----------------------------
P33 Chap.3 I712.45/K457.7

-----------------------------
我们学校图书馆居然也有的书

-----------------------------
看了100页。有趣但无聊。第一人称本来就容易罗嗦，加之有人物，没冲突。改成电影
应该会好些。

-----------------------------
爆笑！

-----------------------------
真可爱..

-----------------------------
just for fun~

-----------------------------
小女生YY的真开心啊！！什么好事儿都能碰上~



-----------------------------
be superbly confessed!--all girls should not miss it.practicle if u r interested in fashion
pop.directive at least in hk, and if u r sensitive to hidden informations

-----------------------------
Intoxicating~ funny~ I love Becky^^ I see so much of myself in her adventures.

-----------------------------
一没大脑的物质女的物欲生活。结尾很俗。

-----------------------------
confessions of myslf

-----------------------------
Chick flicks. Funny, yet, you know, frivolous.

-----------------------------
好口语，我最讨厌都是对白了.....
而且这购物狂和我一点共鸣都不能产生，我为啥要做这种从把书从图书馆挪到宿舍再把
书挪回去的无用功呢？ 难得看到一本我认识的外文原版书也不用这么兴奋吧！

-----------------------------
写得很轻松，看得也很轻松

-----------------------------
有些地方还蛮有意思的

-----------------------------
某些想法惊人的相似，看来也有购物狂的潜质呢。

-----------------------------
读到后来我觉得还是不错的
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书评

1, financial PR insights 2, funny complaints about financial journalism 3, shopaholic
must-have 4, romance forever! 5, 25 yrs old girl's day dreaming 6, funny, funny, funny 7,
funnier, funnier, funnier 8, funny ending ha  

-----------------------------
在机场买来打发时间的，本来已经看过电影，所以并无太多期待，结果发现很有点意思
。大家都在安静地等待起飞时，我一个人还在咯咯怪笑，估计让边上的几个大叔大婶小
小地恐怖了一下。
无论男女老少，每个人心里都多少有一点点Rebecca的影子，可能是疯狂购物，也可能
是好吃或者嗜...  

-----------------------------
Confessions of A Shopaholic is a stereotype of New York Time Bestsellers with fashion
involved.(though the story is mainly happening in London, Britain) Brands unfamiliar,
the tones and plots are similar to works like Sex and The City and The Devil Wears P...  

-----------------------------
A good novel to learn slangs in UK but I would say it is not a nutritious book for you to
learn anything else... The main character is so disgusting and I don’t think she has
anything “charming” “approachable” “perspective” ... like what she was
comp...  

-----------------------------
实在太啰嗦了,耐着性子看了接近一本,实在看不下去.
而且,可能就是为了制造"矛盾"以达到小说中的高潮吧,看着实在是郁闷.我不是这种人,所
以我也不太能感同身受.小说总是要符合心理真实,才会觉得好看.这本书不是我的菜.  

-----------------------------
一直以为自己已经是购物狂了，看了这本书才发现rebecca实在不是一般的夸张。貌似
她的购物欲已经超出了正常人的范围了，但是每次到最后的紧要关头她总是能化险为夷
，这或者就是小说存在的艺术价值吧，永远是来源于生活又高于生活。
通俗的语言，比较贴合年轻人的思维模式，所以...  
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